

December 1952 to February 1953 as a result of the alteration of the date of the General Assembly,

Desirous of ensuring the participation in the seventh session of members whose terms of office would normally expire in 1952,

1. *Decides*, in accordance with rule 11 of the rules of procedure of functional commissions of the Council, to extend the terms of office of the present members of the Commission to the day of termination of the seventh session of the Statistical Commission;

2. *Further decides* that the terms of office of members elected at the fourteenth session of the Council to serve on the Statistical Commission shall begin on the day following the completion of the seventh session of the Commission, and end on 31 December following the election of the succeeding governments.

458 (XIV). Programme of conferences at Headquarters and Geneva

*Resolution of 29 July 1952*¹¹²

The Economic and Social Council,

Having regard to General Assembly resolution 534 (VI),

Having considered the Secretary-General's memorandum submitted in accordance with that resolution (E/2298),

Having in view the desirability of the fullest practicable utilization of Headquarters and the European Office of the United Nations and with the aim of the most effective and economic functioning of the Council and its subsidiary organs,

Invites the Secretary-General to take due account of the views on the subject expressed during the fourteenth session of the Council when he prepares basic conference patterns of meetings for submission to the next regular session of the General Assembly.

Other decisions taken by the Council at its fourteenth session

Other decisions taken by the Council at its fourteenth session are noted below:

OFFICERS OF THE COUNCIL

At its 570th meeting on 20 May 1952, the Council elected Mr. S. Amjad Ali (Pakistan) President of the Council for 1952, and Mr. Jiří Nosek (Czechoslovakia) and Mr. Raymond Scheyven (Belgium) First Vice-President and Second Vice-President respectively.

CONFIRMATION OF MEMBERS OF FUNCTIONAL COMMISSIONS OF THE COUNCIL

At its 669th meeting, on 1 August 1952, the Council confirmed the names of new members of the func-

¹¹² See documents E/2323 and E/SR.664.

de février 1953 la septième session de la Commission de statistique, qui devait se tenir en décembre 1952,

Désireux d'assurer la participation à la septième session de la Commission de ceux de ses membres actuels de la Commission jusqu'à la date de clôture de la septième session de la Commission de statistique;

1. *Décide*, conformément à l'article 11 du règlement intérieur des commissions techniques du Conseil, de proroger la durée du mandat des membres actuels de la Commission jusqu'à la date de clôture de la septième session de la Commission de statistique;

2. *Décide en outre* que le mandat des membres de la Commission de statistique qui seront élus à la quatorzième session du Conseil ne prendra effet que du jour qui suivra la clôture de la septième session de la Commission et qu'il prendra fin le 31 décembre qui suivra l'élection des gouvernements désignés pour succéder à ces membres.

458 (XIV). Programme des conférences au siège et à Genève

*Résolution du 29 juillet 1952*¹¹²

Le Conseil économique et social,

Ayant pris acte de la résolution 534 (VI) de l'Assemblée générale,

Ayant pris connaissance du mémoire du Secrétaire général qui lui a été soumis en conformité avec cette résolution (E/2298),

Considérant qu'il est souhaitable d'utiliser, autant que cela est pratiquement réalisable, les Bureaux de New-York et celui de Genève en vue d'assurer le fonctionnement le plus efficace et le plus économique du Conseil ainsi que de ses organes subsidiaires,

Invite le Secrétaire général, lorsqu'il préparera des schémas de base pour les conférences afin de les soumettre à l'Assemblée générale à sa prochaine session ordinaire, à tenir dûment compte des opinions émises à ce sujet à la quatorzième session du Conseil.

Autres décisions prises par le Conseil à sa quatorzième session

On trouvera ci-dessous les autres décisions prises par le Conseil à sa quatorzième session:

MEMBRES DU BUREAU DU CONSEIL

A sa 570ème séance, le 20 mai 1952, le Conseil a élu comme Président pour 1952 M. S. Amjad Ali (Pakistan) et respectivement comme Premier et Second Vice-Présidents M. Jiří Nosek (Tchécoslovaquie) et M. Raymond Scheyven (Belgique).

CONFIRMATION DE LA NOMINATION DES MEMBRES DES COMMISSIONS TECHNIQUES DU CONSEIL

A sa 669ème séance, le 1er août 1952, le Conseil a confirmé la nomination des nouveaux membres des

¹¹² Voir les documents E/2323 et E/SR.664.